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VVoooorrwwoooorrdd  vvaann  oonnzzee  vvoooorrzziitttteerr..  
 
Zoals gebruikelijk in deze tijd van het jaar 
verblijf ik weer aan de overkant van de 
oceaan. 
In Canada zijn, net als in Holland, corona 
maatregelen van toepassing. Waar wij ons 
druk maken over toegang tot horeca of 
concerten, is hier de toegang tot de 
zogenaamde schaatsarena’s een hot item. 
Dorpjes iets groter dan bijvoorbeeld Nauerna 
beschikken over een indoor ijs-arena waar 
zeven dagen in de week wordt geschaatst. 
IJshockey is daarbij veruit nummer 1, maar 
ook voor de jeugd is er vele uren training, 
van kunstschaatsen, powerskating (speciaal 
les voor hockey) tot gewoon schaatsles zoals 
wij dat doen in Alkmaar. Het was dan ook 
wel weer speciaal voor iedereen dat dit 
eindelijk weer mogelijk was. 
Wat dat betreft mogen wij niet klagen. Wij 
kunnen als vereniging tenminste nog 
terugkijken op vier dagen ijsplezier op onze 
ijsbaan in de eerste week van februari. Het 
was echt een verademing die week. Een 
prachtige baan, schoongeveegd door veel 
vrijwilligers, een prachtig zonnetje en zelfs 
een heuse “outdoor” koek en zopie. Op onze 
website vind u trouwens nog prachtige foto’s 
van die betreffende week. 
Helaas begon ons seizoen heel triest met het 
overlijden van vice voorzitter Dirk Slecht. 
Tot op de laatste vergadering was Dirk nog 
actief, vol met ideeën. Hij was er stellig van 
overtuigd dat hij de strijd zou gaan winnen. 
Het mocht helaas niet zo zijn. Wij hebben op 
vrijdag 8 januari op gepaste wijze afscheid 
van Dirk genomen. Hij laat een grote leegte 
achter bij zijn familie, vrienden en bij ons 
bestuur. 
 
Ondanks alle corona beperkingen was het 
een druk jaar voor bestuur en vrijwilligers 
van de vereniging. Activiteiten op gebied 
van gebruik en onderhoud van ons 
clubgebouw, plannen maken over realisatie 

van skeelerbaan en evenemententerrein. Een 
uitgebreid verslag vind u elders in deze 
informatiekrant, die ook dit jaar weer in de 
vorm van een “glossy magazine” uitkomt.  
Inmiddels is ook onze jongste jeugd alweer 
in actie gekomen met de eerste schaatslessen 
op de kunstijsbaan in Alkmaar. Altijd weer 
spannend hoeveel aanmeldingen van de 
jeugd en hoeveel trainers er kunnen 
meewerken. Dit jaar staat het jeugdschaatsen 
onder leiding van Michelle Broerse en Tom 
Konst, gesteund door een topteam 
begeleiders en materiaalmannen. Heel veel 
succes en plezier gewenst! 
 
Ik wil een woord van dank uitspreken aan al 
onze leden die ons hebben ondersteund via 
de actie van de Rabobank. Zo’n extra 
bijdrage maakt het leven van een 
penningmeester een stuk aangenamer. Ik heb 
hem trouwens wel beloofd dat ik het 
jubileumboek "IJS en WEDER 
DIENENDE” nog even onder de aandacht 
zou brengen. Dit fraaie boekwerk nog volop 
verkrijgbaar voor slechts € 7,50. 
Als alles volgens plan verloopt kunnen we 
op vrijdag 19 november weer onze 
jaarvergadering houden in ons eigen 
clubgebouw. Dan zullen wij als bestuur weer 
“ lijfelijk ”  verantwoording afleggen voor ons 
doen en laten van de afgelopen twee jaar. 
Daarnaast nemen wij de tijd om onze 
plannen met de vereniging toe te lichten. 
U bent van harte uitgenodigd voor een 
ijselijk gezellige vergadering in het 
gezelligste clubhuis van de mooiste 
ijsvereniging van Noord-Holland! 
Tot ziens.                  
 
Ton Zuidervaart 
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AAggeennddaa  AAllggeemmeennee  lleeddeennvveerrggaaddeerriinngg  1199  nnoovveemmbbeerr  22002211::  

  

�‡ Opening door de voorzitter 
�‡ Mededelingen 
�‡ Jaarverslag secretaris 
�‡ Financieel overzicht penningmeester 
�‡ Verslag/verkiezing kascommissie 
�‡ Verslag jeugdschaatsen 
�‡ Aanpassing statuten ijsvereniging 
�‡ Voortgang plannen ontwikkeling ijsbaanterrein 

 

Pauze 
�‡ Nieuwe organisatiestructuur en bestuursverkiezing 
�‡ Wat verder ter tafel komt 
�‡ Rondvraag 
�‡ Sluiting, gevolgd door Tombola! 

 

                   

�‡
�‡
�‡
�‡
�‡
�‡
�‡
�‡

�‡
�‡
�‡
�‡
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JJaaaarrvveerrssllaagg  IIJJssvveerreenniiggiinngg  
AAsssseennddeellfftt..  
Terugkijken op ons 151ste levensjaar leverde 
nogal wat vermeldenswaardige 
gebeurtenissen op. Het was in ieder geval 
voor onze ijsmeesters een positief jaar. 
Eindelijk was er weer eens schaatsplezier op 
onze mooie ijsbaan. Dat ging niet helemaal 
zonder slag of stoot want door wisselende 
weersomstandigheden moest er flink worden 
gewerkt om de baan “schaatsproof” te 
maken. Behoorlijk wat sneeuw op het 
verkeerde moment betekende dat er nogal 
wat geschoven moest worden om een mooie 
ijsvloer te presenteren. Daarbij waren er nog 
andere omstandigheden die de voorbereiding 
op de opening uniek maakte. Wat te denken 
van de coronacrisis die aan het begin van dit 
jaar nog de volle aandacht vroeg. Al 
maanden waren wij in overleg met KNSB en 
gemeente Zaanstad over het “corona proof” 
openstellen van onze baan. Lang nog 
onzekerheid of het wel mocht, dan eindelijk 
groen licht maar wel met de nodige 
restricties. Het leidde ertoe dat wij tijdens 
openstelling per dagdeel maximaal 250 -
volwassen- schaatsers mochten toelaten en 
deze dienden zich te registreren. Zo konden 
honderden liefhebbers toch genieten van ons 
ijs en was er gelegenheid om elkaar weer 
eens te ontmoeten. Gezellige, mooie sfeer 
dus op en rond de baan. Daarbij hadden wij 
gezorgd voor een Koek en Zopie oplossing 
buiten, ons clubgebouw was immers 
verboden gebied. Mooi om te zien dat er 
dan, naast de bestuursleden, ook vrijwilligers 
opdraven om te helpen met allerlei klusjes. 
Ook hulp van “buurvrouw” Willy, een 
EHBO-kanjer die fulltime aanwezig was en -
helaas- bijstand moest verrichten bij een 
aantal schaatsongelukken. Geluk bij een 
ongeluk voor de pechvogels dat deze 

professional er was! Al met al duurde de 
ijspret uiteindelijk maar vier dagen, voor een 
club met een landijsbaan een hoogtepuntje. 

Dit alles in schril contrast met een andere 
gebeurtenis het afgelopen jaar. Zo verloren 
wij in december onze vice voorzitter en pur 
sang clubman Dirk Slecht. Op 31 december 
vorig jaar kwam een einde aan een ongelijke 
strijd van deze topper. Begin november 
leidde hij nog onze vergadering, wat zijn 
betrokkenheid bij de club nog maar eens 
benadrukt. Niet veel later overleed Piet de 
Klerk. Jarenlang fungeerde Piet als 
controleur bij de ingang van de ijsbaan, dit 
geheel op zijn eigen wijze. Ook een markant 
figuur die ons is ontvallen. Het is aan ons om 
ook in hun geest verder te bouwen aan de 
toekomst van onze club. 

Over die toekomst gesproken, in het 
afgelopen jaar hebben wij gewerkt aan ons 
plan om het ijsbaanterrein verder te 
ontwikkelen. Hoewel hierbij corona een 
vertragend effect heeft gehad, zijn de 
contacten met gemeente Zaanstad en onze 
partner in dit project, STG Zaanstreek, 
voortgezet. Hadden wij de contouren van 
onze wensen al deels uitgewerkt, dit is nog 
eens goed doorgenomen met wethouder 
Slegers tijdens genoemde ijsperiode. Hij 
kreeg een uitgebreide toelichting van 
voorzitter Zuidervaart tijdens zijn bezoek 
aan onze ijsbaan. Aan STG en ons de 
opdracht om de plannen te gaan 
concretiseren in een technisch- en financieel 
haalbare business case. Afspraak dat deze er 
uiterlijk december van dit jaar ligt. Wij 
zullen dit nader toelichten tijdens de 
komende algemene ledenvergadering in 
november. 

De algemene ledenvergadering, een jaarlijks 
evenement in ons clubhuis dat veel 
bezoekers trekt. Ook hier gooide corona  
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vorig jaar roet in het eten. Geen vergadering 
in ons clubhuis, maar schriftelijk 
verantwoording afleggen via onze jaarlijkse 
informatiekrant. Een unieke gebeurtenis en 
volgens mij op deze manier de eerste keer in 
150 jaar. Ook uniek was de uitgave van onze 
informatiekrant deze keer. Voor het eerst 
presenteerden wij dit blad in de vorm van 
een “glossy magazine”, een blad om te 
bewaren! 

Ook leuk om op terug te kijken is het 
jeugdschaatsen dat jaarlijks door een 
enthousiaste groep begeleiders wordt 
georganiseerd. Eerst was er de vrees dat 
corona misschien ook hier een streep door 
zou zetten. Gelukkig kon er met aangepaste 
regels worden geschaatst. Het betekende 
bijvoorbeeld dat de ouders niet binnen langs 
de ijsbaan mochten kijken. Niettemin hebben 
zo’n 65 kinderen weer schaatsles gekregen, 
veilig met hun nieuwe helmen op het hoofd! 
Zij hebben in december hun diploma op een 
alternatieve manier in ontvangst genomen. 
Dit jaar geen disco, maar in kleine groepjes 
met een leuke fotoshoot. Buiten voor de 
wachtende ouders koek en zopie. Het was 
weer eens wat anders en ook heel gezellig! 

Zo is corona een rode draad in deze 
terugblik, alle geledingen in de schaatssport 
pasten zich aan. Overleg met KNSB via 
Zoom meetings, vooral over veilig schaatsen 
in corona tijd. Daarnaast het ontbreken van 
overleg in Districtsverband. Ik merk dat ik al 
jaren opschrijf dat de organisatie van het 
District Zaanstreek nieuw bloed nodig heeft. 
Over nieuw bloed gesproken, ook binnen 
ons bestuur is de discussie gestart over onze 
organisatie en structuur. Hoe verlengen wij 
ons bestaansrecht de komende jaren als echt 
winterweer meer en meer ontbreekt? Hoe 
zorgen wij voor toegevoegde waarde voor 
onze leden en de Assendelftse 

gemeenschap? Vragen die ertoe hebben 
geleid dat wij in de spiegel hebben gekeken 
en er een voorstel ligt voor aanpassing van 
onze bestuursstructuur. Mogelijk kunnen wij 
daar tijdens de algemene ledenvergadering al 
aandacht aan besteden. Dit proces is mede 
versneld door de sluiting van het beroemde 
Wapen van Assendelft. Een aantal 
verenigingen moest op zoek naar een andere 
locatie en kwam zo bij ons terecht. 
Inmiddels heeft de klaverjasclub bij ons 
onderdak gevonden en draaien wij zo proef 
met elkaar. Dit lijkt de opmaat naar een meer 
multifunctioneel karakter van ons terrein en 
clubgebouw. Dat vraagt sowieso om meer 
inzet van vrijwilligers en een daarop 
aangepaste organisatie. De toekomst is dus 
eigenlijk al vandaag aan de orde. 

“Wat gebeurt er eigenlijk bij een ijsclub?”, 
wordt mij wel eens lacherig gevraagd. “Het 
vriest toch bijna nooit in Nederland?” Deze 
terugblik geeft een beknopt inkijkje in het 
reilen en zeilen van onze club. Zomer en 
winter wordt er aan het ijs gewerkt zullen we 
maar zeggen. Gelukkig doen wij dat nog 
steeds met een grote groep vrijwilligers die 
schaatsles geeft, het ijsbaanterrein en 
clubgebouw onderhoudt, die de catering 
verzorgt, die infokranten rondbrengt, die de 
baan veegt, de kas controleert en de 
vereniging bestuurt. Kortom, een groep en 
een club om trots op te zijn. Dank aan 
iedereen die zijn steentje heeft bijgedragen! 

Rest mij jullie van harte uit te nodigen voor 
onze algemene ledenvergadering op 19 
november a.s., vanaf 20.00 uur in ons 
clubgebouw.  Mooi om elkaar weer live te 
ontmoeten! Ik verwacht een interessante 
agenda met een aantal onderwerpen die over 
onze toekomst gaan. Tot dan! 

Piet de Jong, secretaris 

11



 
 

VVeerraannttwwoooorrddiinngg  vveerreenniiggiinnggssjjaaaarr  
22002200  ––  22002211..  
Een belangrijke taak van de secretaris is het 
vastleggen van de algemene 
ledenvergadering. Ook wordt hij geacht 
daarvan een correct en inhoudelijk verslag te 
maken voor de infokrant. Een pittige 
jaarlijkse bevalling, soms na stuitligging, om 
van de gemaakte handgeschreven info een 
aardig leesbaar stuk te schrijven. Nu is 
ondergetekende vorig jaar enigszins 
geholpen door de coronacrisis; de 
vergadering kon daardoor niet plaatsvinden! 
Uiteraard een groot gemis binnen de club, 
want trouwe bezoekers beleven meestal een 
gezellige avond met interessant nieuws en 
afgesloten met een kakofonische tombola. 
Dit jaar hopen wij elkaar natuurlijk weer te 
treffen in ons clubgebouw. Vorig jaar 
hebben wij noodgedwongen gekozen voor 
schriftelijke verantwoording van ons 
handelen via onze mooie infokrant. Ons 
verzoek om vragen en opmerkingen digitaal 
te stellen heeft er twee opgeleverd: 

Jan van der Veer bemerkte een verschil in 
informatie tussen de Infokrant en de website 
met betrekking tot de kosten van toegang tot 
de ijsbaan. De website is inmiddels 
aangepast. 

Rob Boon vroeg zich af hoe de splitsing 
tussen de financiën van onze vereniging en 
die van het Saens Harmonie Orkest 
plaatsvindt. Deze vraag is door onze 
penningmeester Jan Kleijn persoonlijk 
beantwoord. Zo nodig kan Jan dit in de 
komende jaarvergadering nog een keer 
toelichten. 

Ik hoop dit jaar weer een live verslag van 
een echte vergadering te mogen maken. 
Zoals het er nu naar uitziet gaat het er zeker 
van komen! 

BBeessttuuuurrssssaammeennsstteelllliinngg  22002200--
22002211.. 
 
Voorzitter  Ton Zuidervaart 
Secretaris  Piet de Jong 
Penningmeester Jan Kleyn 
 
Bestuursleden  Antoon Zuidervaart 
   Cor Zuidervaart 
   Joop Slecht 
   Dirk Slecht 
   Rob Mooij 
   Jaap-Jan Bleeker 
   Jan van der Hoorn 
   Gerard van Dijk 
   Antoon van Gelderen 
   Hein Kerssens 
   Johan Kuiper 
   Gijs Slecht 
 
Aspirant leden             Yanick Stoop 
    
   
Ere leden  Piet Heynen 
   Wietze van der Veer 
 
Leden van verdienste Antoon Zuidervaart 
   Joop Slecht 
   Cor Zuidervaart 
   Piet de Klerk 
   Jan van der Veer 
   Dirk Slecht 
   Rob Mooij 
 
Aftredend – herkiesbaar 2021: 
Dit jaar zijn volgens schema de volgende 
bestuursleden aftredend: 

- Antoon Zuidervaart, Rob Mooij, 
JaapJan Bleeker, Gerard van Dijk, 
Hein Kerssens. 

Rob Mooij, JaapJan Bleeker en Gerard van 
Dijk hebben aangegeven niet herkiesbaar te 
zijn. Wij zullen gezien de voor te stellen 
bestuursstructuur wijziging geen kandidaten 
benoemen in de vrijkomende functies. 
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Financieel verslag 2020-2021 IJsvereniging Assendelft

Ontvangsten: Uitgaven:

Saldo 1-7-2020 4370,64
Jeugdschaatsen - contributie deelnemers - 4625,85 Jeugdschaatsen, kosten de Meent Alkmaar 4231,27
Subsidie jeugdschaatsen gemeente Zaanstad 1621,84 Buskosten, vervoer jeugdschaatsen 3270,00
Contributie leden - donateurs 11966,80 Contributie KNSB, Gewest NH-U 50,00
Advertentie inkomsten Informatiekrant 2228,00 Drukkosten Informatiekrant 2492,60
Vergoeding kermisexploitanten (standplaats 
woonwagens) 150,00 Bestuurskosten 249,57
Kantine, opbrengst diverse activiteiten 2303,95 Onderhoud ijsbaanterrein, gebouwen "algemeen" 1534,42
Opbrengst deelname Rabobank Club support 
(gebruikt voor vernieuwing verlichting clubgebouw) 3847,42 Bankkosten 382,35
Opbrengst verkoop jubileumboeken 1974,00 Vattenfall (energiekosten) 926,92
Opbrengst schaatsen slijpen 1128,00 Administratiekosten 91,00
Stichting Dorpsstraat 420 195,72 Drukwerk (ledenkaarten) 575,36
Opbrengst inleveren oud ijzer 176,50 Baanhuur gemeente Zaanstad 413,47
Verkoop quad en borstelmachine Goldoni 4050,00 Contributie KNSB 314,25

Verzekering gebouwen, apparatuur 223,55
Stichting 420 verhuur 150,00
Representatiekosten 733,18
Naar Spaarrekening 15000,00
Kantine 871,49
Aansluiting internet 123,31
Gas/Water/Electra 1242,51
Aanschaf meubilair clubgebouw 968,00
Aanschaf pinautomaat en mobiel abonnement 135,47
Saldo 30-6-2021 4660,00

Totaal: 38638,72 38638,72

Rabo Spaarrekening 1-7-2020 17036,27
Rente 1,82
Van spaarrekening 15000,00

Saldo 30-6-2021 32038,09

Akkoord: G. Keeman

Akkoord: T van der Hoorn

Beknopte toelichting Ontvangsten
Jeugdschaatsen: inschrijf geld voor ijsbaan Alkmaar en de subsidie is van de gemeente Zaanstad,
Subsidie: bijdrage gemeente Zaanstad aan het jeugdschaatsen
Vergoeding kermis:  opbrengst door gebruik aantal exploitanten van ons terrein.
Rabobank club support:  ontvangen bijdrage uit deze actie
Verkoop deel machinepark i.v.m. te beperkt gebruik, er wordt vervangend materiaal aangeschaft

Uitgaven
Jeugdschaatsen-busvervoer zijn grote posten, deels betaald uit contributie deelnemers en subsidie Zaanstad, restant door vereniging
Groot bedrag naar spaarrekening, is voornamelijk door contributieopbrengst + verkoop deel machinepark
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JJeeuuggddsscchhaaaattsseenn  22002200..  
2020 een bijzonder jaar, ook voor de 
organisatie van het jeugdschaatsen, want ook 
wij hadden te maken met corona 
maatregelen. We hebben ontzettend geboft 
met het feit dat de 10 schaatslessen door 
konden gaan. De verenigingen die vanaf 
januari startten met jeugdschaatsen hadden 
dat geluk niet. 

Wel hadden we te maken met corona 
maatregelen. Zo mocht er dit jaar één ouder 
mee naar binnen om te helpen met het 
aantrekken van de schaatsen, uiteraard 
voorzien van een mondkapje. De ouders 
mochten dit jaar helaas niet langs de baan 
kijken. Voor sommige kinderen best wel 
spannend.  

Nieuw dit jaar waren de helmen. Deze zijn 
vanaf dit jaar verplicht op de ijsbaan en 
konden worden aangeschaft door een donatie 
uit de succesvolle Rabo Club Support actie. 

Ook nieuw dit jaar was de opstapplaats voor 
de bus. Door bebouwing van het van der 
Gragt terrein, zijn we uitgeweken naar het 
Waterschot (schuin tegenover schilder Van 
Assema) en dit is goed bevallen. 

Dit jaar waren er 63 kinderen die wilden 
leren schaatsen. We hadden de luxe te 
beschikken over maar liefst 13 jeugdleiders. 
Dank voor jullie inzet Nienke, Tom, 
Danielle, Joke, Yanick, Rianne, Marijke, 
Danique, Leon, Michelle, Willemijn, Cris en 
Jochem! Als materiaalmannen gingen mee 
Hein Kerssens en Antoon Zuidervaart. Sinds 
ik mij kan herinneren gingen Hein Kerssens 
en Joop Slecht elke les mee om de 
jeugdleiders te voorzien van de benodigde 
materialen op de ijsbaan. Afgelopen jaar 
ging Joop Slecht op 86-jarige leeftijd met 
welverdiend pensioen. Bedankt Joop! 

 

 

 

 

 

 

 

Ook voor de materiaalmannen was het dit 
jaar net allemaal even anders. Voordat de les 
startte de materialen klaarleggen, daarna 
koffiedrinken in de jurykamer en na de les 
alles weer opruimen. 

Het was voor ons als organisatie en zeker 
ook voor de kinderen een teleurstelling toen 
bleek dat we onze befaamde disco niet 
konden organiseren vanwege de corona 
beperkingen. 

Na ampel beraad besloten we dat we de 
diploma-uitreiking toch echt een feestelijk 
tintje wilde meegeven. Alle kinderen werden 
per groep en met hun leiders ontvangen in 
een feestelijk versierd clubhuis, waar zij hun 
diploma en marathon diploma kregen 
uitgereikt. Een heuse professionele fotograaf 
heeft prachtige foto’s gemaakt van alle 
kinderen met hun diploma. De foto’s zijn 
vervolgens aan alle deelnemers gemaild. 
Natuurlijk zijn er ook weer prijsjes uitgereikt 
aan de winnaars van de marathon en de 
winnaars van de mooiste hoed verkiezing. 

Tijdens al deze feestelijkheden was er voor 
de ouders die buiten moesten wachten koek 
en zopie en werden er beelden vertoond van 
de vorderingen die de kinderen hebben 
gemaakt tijdens de afgelopen 10 
schaatslessen. 

Mariëlle Molenaar-van der Wardt 
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WWiijjzziiggiinngg  ssttaattuutteenn  vveerreenniiggiinngg..  
Per 1 juli 2021 is nieuwe Wet Bestuur en 
Toezicht Rechtspersonen van kracht 
geworden. Het doel van deze nieuwe wet is 
om het integer handelen van bestuurders nog 
nadrukkelijker te bewaken. Deze WBTR 
heeft direct invloed op hoe integer handelen 
binnen verenigingen is beschreven en 
vastgelegd. In de meeste gevallen is dit 
vastgelegd in verenigingsstatuten. De 
statuten zijn vastgesteld door de algemene 
ledenvergadering en in een officiële akte via 
een notaris gepasseerd. Zo is dat ook bij 
onze ijsvereniging vastgesteld, voor het 
laatst in 1979.  

Om een beeld te schetsen; in dat jaar werd 
Ids Postma wereldkampioen schaatsen en 
won Tonny de Jong het EK voor vrouwen. 
Een tijdje geleden dus!  

Wij zijn aan onze leden/vereniging verplicht 
om de statuten te actualiseren. Een aangepast 
concept is inmiddels besproken in onze 
bestuursvergadering. Wij hebben daarbij 
gebruik gemaakt van modelstatuten van de 
KNSB. In dit model zijn artikelen 
opgenomen of aangepast naar aanleiding van 
de nieuwe wetgeving. De KNSB moet onze 
statuten accorderen voordat wij deze aan 
onze leden kunnen voorleggen. Na akkoord 
van de KNSB dienen de statuten te worden 
voorgelegd aan onze leden om ze in de 
komende jaarvergadering te bespreken en te 
accorderen.  

Om iedereen in de gelegenheid te stellen om 
de statuten te beoordelen worden deze 
minimaal één week voor de jaarvergadering 
gepubliceerd op onze website 
(www.ijsvereniging.nl). Om het alvast wat 
makkelijker te maken hierbij de 
belangrijkste wijzigingen ten opzichte van 
de statuten uit 1997: 

- In onze oude statuten wordt bij 
“Doel” nog gesproken over “het 
organiseren van toertochten”. Bij de 
nieuwe versie is dat vervallen. 
Organiseren daarvan is bijna niet 
meer mogelijk (Art. 3); 

- Leeftijdswijziging van zogenaamde 
juniorleden. In huidige statuten ben 
je vanaf 16 jaar “senior lid”, in de 
nieuwe vanaf 18 jaar (Art. 4); 

- Artikel over Verplichtingen leden en 
Tuchtrechtspraak is aangepast aan 
KNSB-model. Hoewel voor onze 
vereniging misschien minder relevant 
kunnen wij dit niet schrappen (Art. 5 
en 6); 

- In de nieuwe versie is opgenomen dat 
bestuursleden maximaal drie 
termijnen van drie jaar in functie 
mogen blijven, daarna dient nieuw 
bloed te worden toegediend. 
Overigens kan bij ontbreken van 
nieuwe kandidaten de ALV 
toestemming geven om een 
bestuurslid voor nog een termijn van 
drie jaar te benoemen (Art. 13); 

- In nieuwe model is vastgelegd hoe 
besluitvorming in de vereniging 
plaatsvindt bij ontbreken van bestuur; 

- In nieuwe model ontbreekt een 
“investeringsplafond” waarbij het 
bestuur als overschrijding daarvan 
moet plaatsvinden altijd de ALV om 
toestemming moet vragen. In onze 
oude statuten was dat bedrag 
maximaal 5000 gulden (Art. 15, lid 
4); 

- In het nieuwe model is vastgelegd dat 
een lid wel via machtiging, al dan 
niet digitaal, een stem kan uitbrengen 
in de ALV (Art. 18). 
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OOnnddeerrwweegg  nnaaaarr  eeeenn  nniieeuuwwee  
oorrggaanniissaattiieessttrruuccttuuuurr..  
Het is goed om af en toe eens in de spiegel te 
kijken om te zien waar je organisatie staat. 
Past die nog bij de huidige tijd, bij de 
ambities die de club heeft? Of past die nog 
bij je persoonlijke ambities als bestuurslid? 
Daarnaast biedt de eerlijkheid te zeggen dat 
bij dat kijken in de spiegel toch wel veel 
“grijs” is waar te nemen. Is dat een 
probleem? Nee, want is niet 60 het nieuwe 
50 enzovoorts! Niettemin hebben wij in ons 
bestuur een open discussie gevoerd over 
deze vragen. Net als veel andere clubs is 
opvolging best wel een uitdaging. Het valt 
ogenschijnlijk niet mee om “jongeren” te 
interesseren voor een bestuurstaak. De 
uitdaging van werk, gezin, sport, 
individualisering, de agenda zit er vaak vol 
mee. Of ligt het misschien ook aan onszelf, 
blijven wij te lang zitten en kijken wij 
onvoldoende om ons heen naar te benaderen 
geschikte kandidaten? Let wel, wij zijn 
bijzonder trots op ons huidige bestuur met 
tientallen jaren “ijs” ervaring en cultuur!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niettemin willen wij dat onze club nog eens 
minimaal 150 jaar bestaat. Dit soort 
overwegingen heeft geleid tot een voorstel 
voor een wijziging van de bestuursstructuur. 
Mede ingegeven door onze plannen met de 
ontwikkeling van het ijsbaanterrein en de 
mogelijkheden die dit biedt voor onze 
vereniging. Maar ook omdat een aantal van 
onze bestuur collega’s heeft aangegeven nu 
toch echt met pensioen te gaan. Overigens 
blijven zij met genoegen actief in onze 
fantastische DOP.  

Het volgende plaatje is onderwerp van 
gesprek en willen wij ook graag nader 
toelichten in de komende ALV. Ons beeld 
hierbij is dat wij in het komende jaar 
toewerken naar deze structuur. Dat betekent 
ook dat wij op zoek zullen gaan naar mannen 
en vrouwen die zin hebben om onze mooie 
vereniging verder te ontwikkelen.

 

Dagelijks bestuur (3)

Schaatstechnische 
zaken

(1)

Wedstrijdsecr. 

Jeugdschaatsen (1)

Jeugdcommissie / 
jeugdtrainers

Beheer/onderhoud 
ijsbaanterrein (1)

DOP

Horeca/clubgebouw 
(1)

Kantinecommissie

Informatie-
communicatie (1)

Voorzitter, 
Penningmeester, 

Secretaris
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VViieerr  ddaaggeenn  iijjsspplleezziieerr!!  
Een paar plaatjes om je mee terug te nemen 
naar februari van dit jaar, van 
voorbereiding tot genieten! 

           

Het begint met vegen, vegen, vegen.   En een corona proof entree.           Een “outdoor” koek en zopie. 

                                                                            

   Maar dan is het ook genieten op de mooiste baan van… in ieder geval van Assendelft! Zowel overdag, 

    

                  

als ook ’s avonds. 
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De wethouder en wijkmanager kwamen op bezoek,                      en vonden uiteraard een schone baan! 

 

 

                           

 Schaatsplezier voor moeder en dochter…,                      maar ook voor moeder en zoon! 

                   

Toch maar liever een roze koek….            Jongens, waar zijn de meisjes?!                                                        
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OOrrggaanniissaattiiee  jjeeuuggddsscchhaaaattsseenn..  
 

Welk jaar ik precies ben begonnen met 
organiseren van het jeugdschaatsen weet ik 
eigenlijk niet. Wel weet ik dat ik er via Nico 
(Molenaar) steeds meer zijdelings bij 
betrokken raakte. In het begin bestond dat 
vooral uit het regelen van de prijsjes voor de 
kinderen voor de marathon en de mooiste 
hoed verkiezing, het regelen van bedankjes 
voor de jeugdleiders en het maken van 
overzichtjes in excel. 

Wat komt er eigenlijk allemaal kijken bij 
die 10 schaatslessen organiseren? 

In augustus begint het eigenlijk al een beetje, 
de jeugdleiders polsen of ze dit jaar weer 
mee willen, aankondiging van het nieuwe 
seizoen via sociale media. 

In september moet het busvervoer geregeld 
worden, de ouders van de deelnemers van 
vorig jaar worden gemaild of ze dit seizoen 
weer mee willen. Er worden posters gemaakt 
die her en der in het dorp worden 
opgehangen. Gaan de materiaalmannen weer 
mee? Ook moet er elke les iemand langs de 
baan staan die (behalve foto’s en filmpjes 
maakt) kan fungeren als “vliegende keep”, 
als een kind bijvoorbeeld zijn schaatsen niet 
kan vinden, hulp nodig heeft bij het aan- en 
uittrekken van de schaatsen, of zich 
onverhoopt bezeert op de schaatsbaan. 

Als het goed is stroomt de mailbox van het 
jeugdschaatsen nu vol met aanmeldingen. 
Deze aanmeldingen worden geregistreerd en 
bevestigd via de mail, waarbij het 
informatieboekje wordt meegestuurd. De 
groepsindeling wordt gemaakt en de 
jeugdleiders worden verdeeld over de 
groepen. Er is contact met de 
schaatsfederatie in Alkmaar over o.a. de data 

van de lessen en welke vakken op de ijsbaan 
er aan ons worden toegewezen. Nu kan het 

informatieboekje worden gemaakt.             
De gegevens van de deelnemers worden 
doorgegeven aan de schaatsfederatie en wij 
ontvangen de abonnementen. 

Vóór de eerste les in oktober organiseren we 
een abonnementenavond, waar de ouders de 
abonnementen kunnen ophalen en betalen. 
Vanaf vorig jaar krijgen de deelnemers ook 
een helm in bruikleen mee. 

Na de eerste les wordt het weer wat rustiger 
en is er wel altijd correspondentie met de 
verschillende partijen en natuurlijk de foto’s 
en filmpjes via sociale media. 

Begin november moeten we alweer gaan 
denken aan de afsluiting van het 
jeugdschaatsen. Zijn er voldoende 
diploma’s, marathon diploma’s en 
paspoorten? Wat moeten de kinderen kunnen 
om voor het diploma te schaatsen? Wanneer 
organiseren we de diploma-uitreiking?  Zijn 
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er voldoende leiders aanwezig om te helpen 
tijdens de diploma-uitreiking? Want de 
diploma-uitreiking met disco is voor 
sommige kinderen heel erg spannend en dan 
kan het wel eens gebeuren dat de maaltijd 
van dáárvoor niet lekker op de maag ligt… 

Daarna vastleggen van een DJ voor de 
diploma-uitreiking, organiseren dat de 
diploma’s gekalligrafeerd worden met de 
juiste informatie, schaatspaspoorten laten 
invullen door de leiders, marathon 
organiseren. Mooiste hoed verkiezing en 
bedankjes jeugdleiders regelen en prijsjes 
voor de marathon winnaar.  

 

Toen Fred Winter en Lisette Hijne stopten 
met de organisatie van het jeugdschaatsen 
hebben Nico en ik de organisatie een aantal 
jaren samengedaan. Nico hield zich bezig 
met de verdeling van de jeugdleiders over de 
verschillende groepen kinderen en wat er op 
het ijs moest gebeuren. Ik hield mij bezig 
met de administratieve kant van het verhaal 
en de communicatie via sociale media, met 
ouders, het bestuur en de schaatsfederatie. 

Twee jaar geleden stopte Nico met het 
jeugdschaatsen en vonden we Nienke Kuiper 
bereid om ons te helpen. In 2021 stop ik ook 
met de organisatie van het jeugdschaatsen en 
ga ik me meer bezighouden met 

communicatie binnen de ijsvereniging. 
Gelukkig hebben we Tom Könst en Michelle 
Broerse bereid gevonden om het organiseren 
van het jeugdschaatsen over te nemen. 

Marielle Molenaar-van der Wardt 

 

 

 
 

DDee  DDOOPP  iinn  ddee  ssppoottlliigghhttss.. 
Zoals elk jaar is het een traditie om de 
activiteiten van onze Dinsdag Ochtend Ploeg 
te beschrijven. Een belangrijke ploeg voor 
onze vereniging want deze mannen 
onderhouden clubgebouw en ijsbaanterrein! 
 
Terugkijkend op de afgelopen periode met al 
dat corona gedoe was het rare tijd met 
regelmatig veranderende regels. Na een door 
die corona gedwongen rustperiode zijn we in 
de herfst van 2020 met in achtneming van de 
1.5 meter maatregel weer van start gegaan. 
Wat doet de DOP ploeg zoal. In de zomer en 
najaar is het gras maaien om het gebouw, 
onkruid verwijderen, schilderen, snoeien 
ofwel, onderhoud in de breedste zin. 
Aangezien er vorig jaar geen huttenbouw 
mocht plaatsvinden hadden we daar geen 
drukte van dus de schapen, onze zomerse 
grasmaaiers, hadden rust. 
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In de herfst wordt de baan gereed gemaakt 
om hem onder water te zetten, zodat we niet 
verrast worden door Koning winter. Ook het 
clubgebouw vergt nog wat aandacht, door 
alle gevallen bladeren moeten de goten 
uitgehaald worden en de ramen gelapt. 
 
Door strengere corona maatregelen in 
december besloten we om een tijdje te 
stoppen met onze werkzaamheden. Tenslotte 
zijn we allemaal niet meer van de jongste, 
dan word je wat voorzichtiger. 
Begin februari 2021kwam er toch een 
vorstperiode met een ijzige wind, 
sneeuwjachten en strenge vorst, dus er was 
actie geboden voor de DOP ploeg! 
Het leverde mij als ijsmeester nog de nodige 
publiciteit op, onze voorzitter had verklapt 
dat ik altijd als eerste het ijs keurde.  
Bijgaande actiefoto overgenomen uit de 
maandagkrant die echter door de 
weersomstandigheden nooit is bezorgd!  
 
Het was even volop winter en we mochten 
onze ijsbaan corona proof openstellen. Het 
clubgebouw was verboden gebied, we 
moesten aan de slag om buiten een koek en 
zopie in te richten voor onze keuken boys. 
Ook het domein van de schaatsenslijpers 
moest ingericht worden en getest. 
Door alle sneeuw op de baan was inzet van 
borstelmachines en sneeuwschuivers meer 
dan noodzakelijk. Door corona was het 
testen van de machines erbij ingeschoten, 
met behulp van een aantal techneuten liepen 
de machines gelukkig weer als een zonnetje!  
Het wintertje was kort maar hevig en 
iedereen had genoten op de ijsbaan en ook 
op de Delft en de Nauernasche vaart. Het 
waren feestelijke dagen! 
Helaas waren wij door corona niet in de 
gelegenheid om de kluunplek onder de brug 
bij de Watertoren in orde te maken. 
Inmiddels is deze passage weer tiptop in 
orde gemaakt en zorgen wij komende winter 
weer voor een keurige passage onder die 
brug. 

 
Nieuwe kozijnen geplaatst, klus geklaard! 
 
Na de winterperiode is er het nodige 
onderhoud opgepakt. Zo timmerde onze 
vakman Hein Kerssens nieuwe kozijnen ter 
vervanging van de “afgeschreven” twee bij 
de keuken en toiletgroep. 
De firma van Assema heeft de thermopane 
ruiten geplaatst in de ramen van het kozijn 
en ook twee ruiten vervangen aan de 
voorkant van het clubgebouw. Er zijn 
vergaande plannen om onze toiletgroep te 
moderniseren. Kortom, altijd werk genoeg 
voor onze groep vrijwilligers. Als je nog 
jong van lijf en leden bent en je zoekt een 
ochtend vertier, meld je aan want handige 
hulp kunnen wij altijd gebruiken. Daarbij 
zorgen onze keuken boys voor een schone 
kantine en een heerlijk kopje koffie met 
koek en als iemand jarig is geweest heb je 
kans op gebak. 
Daarom op naar het normaal, zoals de 
kermis, de jaarvergadering en veel ij s deze 
winter. 
Antoon Zuidervaart 
 

   

Penningmeester? 

Nee, kluunplek boener! 

Daarna spic en span 
klaar voor de winter. 
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BBeelleevveenniisssseenn  vvaann  eeeenn  
ccoonnttrriibbuuttiieellooppeerr..  
 
Eerlijk gezegd heb ik geen idee hoe lang ik 
contributiekaartjes heb gelopen voor 
IJsvereniging Assendelft. 10 jaar, 15 jaar? 
Wat ik wel weet is dat ik ben geronseld door 
Yvonne; zij woonde bij mij in de wijk 
Saendelft Oost en zag in mij een prima 
maatje om de groeiende wijk te verdelen. 
Bijzonder waren de momenten dat we samen 
ons contributiegeld gingen inleveren bij 
meneer Van Gelderen. In het donker, in de 
kou, op de bonnefooi; meneer Van Gelderen 
leek altijd thuis te zijn. Ons klusje was 
geklaard, de winter kon beginnen. 
 
Voor het klusje geklaard was gingen we in 
de jaren dat de contributie nog € 5,- was, 
deur aan deur langs de leden. De meesten 
betaalden ‘gewoon’, sommigen vroegen om 
een jeugdkaart voor hun kinderen, met 
anderen heb in de loop der jaren een 
bijzondere band opgebouwd. De één had 
nooit contant geld en moest ik nog een aantal 
keer langs voor het er wel was. De ander had 
het klaar liggen, weer een ander leegde bij 
wijze van spreken de spaarpotten van de 
kinderen om de contributie te voldoen, 
terwijl ik duidelijk aangaf dat ik met alle 
liefde nog eens langskwam. 
 
Gratis en voor niks kreeg ik verhalen van 
ouders die zo blij waren dat hun kinderen 
enthousiast terugkwamen van de 
schaatslessen en zo bouwde ik met elk lid 
een andere band op. Een paar jaar geleden 
zijn we overgegaan naar een automatische 
afschrijving, wat het werk veel minder 
tijdrovend maakte. Maar de praatjes en het 
contact met de leden miste ik wel. Tot het 
coronajaar bleef ik gewoon aanbellen om het 
boekje en de kaart af te geven. Verbaasde 
gezichten als ze wilden betalen maar ik dan 
zei dat de contributie al voldaan was. Ik 
wilde gewoon zeker weten dat ze de 

contributiekaart goed ontvingen en die niet 
los door de gang zeilde en onder een kastje 
belandde. 
 
Elk lid is op zijn eigen manier speciaal, ik 
wil graag een paar speciale ontmoetingen 
delen. Echte ijsfanaat zoals Corné; schaatste 
als hij kon met een groep vrienden op de 
kunstijsbaan om in vorm te blijven. Eens in 
de 7-8 jaar hebben we volgens zijn theorieën 
een goed ijsjaar en kunnen we op natuurijs 
schaatsen. Met de opfrissing van mijn 
geheugen in welk jaar we zaten en met het 
nieuws van zijn voorspelling belde ik met 
dat nieuws weer bij het volgende lid aan.  
 
Of mensen die het verenigingsgevoel 
belangrijk vinden. Op een avond deed ik 
mijn rondje en was bij mijn laatste huis. Ilse 
deed open en ontving me met: ‘gelukkig ben 
jij er, ik dacht al dat het een saaie avond zou 
worden’. Heb maar even een berichtje naar 
huis gestuurd dat het even langer zou duren 
en ik ergens anders een bakkie deed met 
twee katten op schoot. 
 
Soms sta je midden in een bijzondere 
gezinssituatie. Een mevrouw deed open en 
vroeg om jeugdkaarten, een meisje van 6 
jaar met grote ogen naast haar staat te kijken 
wat er gebeurt. Ineens zegt het meisje heel 
teleurgesteld; ‘oh, maar die is niet voor mij’. 
Ik vraag ‘waarom niet?’ ‘Ik ben haar nichtje 
en niet haar dochter’. ‘Maar woon je hier 
dan?’. ‘Ja, mijn mama kan niet voor mij  
zorgen.’ ‘Zo denken we niet bij de 
ijsvereniging. Jij hoort toch gewoon bij het 
gezin van je tante? Daar hoort een 
jeugdkaart bij, dan kan jij ook schaatsen als 
er ijs ligt’. De twee blije en dankbare 
gezichten, zo’n tante wens je toch ieder 
kind? 
 
En degene die lid-af zijn. Niek, was actief lid 
van alle ijsbaanverenigingen in de buurt en 
voorzag me in het begin van commentaar 
omdat het informatiebulletin pas kwam ná de  
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ledenvergadering. Zo kon hij er niet bij zijn; 
hij wilde meepraten. Vanaf dat jaar, gooide 
ik het boekje zo snel mogelijk in en werd ik 
steevast verwelkomd door zijn vrouw met de 
woorden: ‘Niek, daar is je meissie weer’. Op 
een dag stond Niek niet meer op de 
ledenlijst. Zo’n enthousiaste schaatser; dat 
kon in mijn ogen niet kloppen. Ik heb 
aangebeld en ben bijgepraat over zijn 
lichamelijke mankementen waardoor hij niet 
meer kan schaatsen. Hij mist het en wilde er 
niet door alle ijsverenigingen aan herinnerd 
worden, maar diep in zijn hart miste toch de 
informatie. Sinds dat jaar hebben we 
afgesproken dat hij (op tijd!) mijn 
informatiebulletin krijgt, zolang we in 
dezelfde wijk wonen.  
 
En dat laatste… gaat nu veranderen. Met 
pijn in het hart neem ik afscheid van mijn 
wijkie. We gaan verhuizen, naar 
Wormerveer. Niet zo heel ver, maar te ver 
om mijn wijk te blijven doen. Natuurlijk 
blijven we lid, als het goed gevroren heeft 
hoop ik weer op een gezellige reünie met 
‘mijn leden’ op het ijs van ijsvereniging 
Assendelft. Met speciale dank aan Yvonne 
omdat jij mij meenam op dit avontuur; ik 
heb genoten van alle jaren in het donker en 
in de kou dat ik contributiekaartjes heb 
gelopen. De winter zal vanaf nu voor mij 
anders beginnen. 
 
Joke Rozing 

 
 

 

OOnnzzee  eexx--vvoooorrzziitttteerr  rreeiisstt  mmaaaarr  
ddoooorr..   
Al een aantal jaar trakteert ex voorzitter 
Wietze ons op verhalen over zijn trektochten 
op de fiets. Daarbij is hij, gezien de plaatjes, 
ook op een aantal landijsbanen gestuit. Lees 
zijn verhaal: 
 
We zijn weer op menig camping geweest, 
hier de beschrijving van een aantal 
toppunten. 
We begonnen weer op “Koningsdiep” in 
Ureterp bij Drachten. De streek waar wij 
onze jeugd doorbrachten en daar altijd een 
aantal jeugdvrienden en familie bezoeken. 
En deze keer ook eens de dorpsijsbanen! 
Bijna ieder dorp daar heeft een 
landijsbaan(tje). 

 
Een echte Fries durft wel een risicootje te nemen 
 
Eind juni werd het de boerderijcamping “De 
Groninger” bij Nijemirdum in Gaasterland. 
De naam kwam door het type boerderij, een 
beetje vreemd in Friesland. Een hele grote 
plus was onze fietstocht naar Workum, waar 
we vrij lang in het “Jopie Huisman-museum” 
zijn geweest. 
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Ondanks dat de fietsvierdaagse in Wolvega 
was afgelast, gingen we toch naar onze vaste 
mini-camping in Oldeholtpade. Door de vele 
bekenden werd het heel gezellig. Toen we op 
een dag door een plensbui werden verrast en 
echt kletsnat terugkwamen, werden we met 
applaus begroet! Het was daar droog en 
iedereen zat heerlijk in de zon. Tijdens een 
andere tocht zagen we ook een mooie 
ijsbaan richting Elsloo. Net voor dat dorp 
vroegen we een wandelende vrouw of er een 
gelegenheid was om koffie te drinken. “Ja 
hoor”, zei ze: “even verder in het dorp, links. 
Maar als ze gesloten zijn, komen jullie maar 
bij mij, ik woon daar” . Ze wees naar haar 
huis.  Nou, zoiets maak je toch niet dagelijks 
mee!!    
Een andere tocht was naar Joure, waar altijd 
wat te doen is en de “D.E.” zeker goed is. 
Van daar naar Rohel, waar we aan het 
Tjeukemeer van een heerlijke lunch genoten.  
Na nog een avondwandeling, met zeven 
reeën op de plaatselijke ijsbaan, en de 
volgende dag een fietstocht door het 
prachtige natuurgebied “Rottige Meente”, 
terug naar Assendelft. 
 

 
En Tita maar wachten tot het gaat vriezen! 
 
Op 26 juli gingen we naar Tusveld bij 
Almelo. Een mooie maar stille en iets 
gedateerde camping. Een zekere Jolanda, die 
met haar vader op de boerderij woonde, 
beheerde de camping. Het zat ons weer eens 
mee, we hebben geen T.V. in de camper en 

Jolanda vroeg ons om de halve-finale van 
het Nederlands vrouwenelftal bij haar te 
komen kijken.   
Almelo vonden we leuk, met als topper het 
museum van “Bolletje Beschuit”, zeker een 
aanrader. In de omgeving zijn prachtige 
fiets- en wandeltochten te maken.  De 
zaterdag gingen we naar Laren bij Lochem, 
waar de fietsvierdaagse wel werd gehouden, 
maar in een iets afgeslankte vorm. 
 

Gezocht: rest van de schaatser. 
 
Op de camping “Nijveld”, waar we jaarlijks 
zijn, veel gasten die we kennen, een soort 
van reünie. Tijdens het fietsen was het drie 
dagen mooi en droog weer. Vrijdag de 
laatste dag was het miezerig en werd het 
steeds erger. We trokken een regenpak aan, 
maar toen ging het pas echt regenen. We 
vroegen bij een huis om te mogen schuilen. 
“Wel ja, zei de mevrouw, ik maak de garage 
open”. Even later zag ik haar lopen met 
tuinstoelen en zei: “Daar is het nu geen weer 
voor mevrouw”. “O ja wel hoor”, zei ze: “ze 
zijn voor jullie”.  En ja hoor, je houdt het 
niet voor mogelijk, maar even later kwam ze 
weer en bracht ze ons koffie. Na een klein 
halfuur gingen we met veel dank van onze 
kant weer verder. Die week was voorbij en 
iedereen beloofde bij leven en welzijn er 
volgend jaar ook weer te zijn. 
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Pas eind augustus gingen we weer op pad, 
naar Otterlo, om van de bloeiende heide te 
genieten. Vanuit camping “Niesjeshof” 
fietsten we naar “De Hoge Veluwe”, 
Kootwijk en rondom Barneveld.  
De laatste week waren we in Norg, waar we 
het Balloöerveld, Fochteloörveen en 
Veenhuizen bezochten. Wij beiden kunnen 
op een goed geslaagde vakantietijd 
terugzien. En nu maar hopen dat al die 
ijsbaantjes komende winter flink 
dichtgevroren zijn! 
 

 
Bijvoorbeeld zo’n mooi baantje! 

““SSllaappeenn  mmeett  rriijjpp  oopp  ddee  ddeekkeennss””  
Elk jaar vraag ik onze kantine manager 
Antoon van Gelderen om een leuk stukkie 
met als thema “ijs” te selecteren. Dit jaar 
een artikel uit het blad Landleven, de wat 
oudere lezers zullen het zeker herkennen… 

Waren de winters vroeger echt strenger dan 
nu? Volgens Pia van Alting wel. De sneeuw 
kwam tussen de dakpannen door naar binnen 
en haar tong vroor vast aan het raam. “Maar 
we hadden ook veel plezier. Tegenwoordig 
is de winter haar favoriete seizoen maar dat 
was vroeger wel anders. Pia herinnert het 
zich nog goed: “Het kon zo verschrikkelijk 
koud zijn dat de rijp op onze dekens zat.” Ze 
is van 1944, centrale  

verwarming was er nog niet. “We hadden 
een kolenkachel en wat losse 
petroleumstelletjes.” Soms stookte haar 
vader in de kelder een vuurtje om de 
leidingen te ontdooien. “Hij had een 
timmerbedrijf en kon ’s winters soms niet 
werken en waren er amper inkomsten. Dan 
moesten mijn ouders elke cent omdraaien.” 
Er kon weinig, maar waar wel geld aan werd 
uitgegeven, was aan het lidmaatschap voor 
de ijsbaan. “vader kon mooi schoonrijden, 
net als een tante en sommige vriendinnen. 
Zelf heb ik dat niet meer geleerd, al kon ik 
goed schaatsen.” Hele middagen zat Pia, 
samen met andere kinderen uit het dorp, op 
de ijsbaan. “Aan het eind van de middag 
waren mijn voeten zo koud dat het pijn deed 
als ik ze thuis bij de kachel opwarmde.” 
Maar evengoed stond ze de volgende dag 
weer op het ijs. “In mijn herinnering waren 
de winters toen strenger dan nu en ze 
duurden ook langer. Soms konden we wel 
drie weken achter elkaar schaatsen.”  
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IInnffoo  IIJJssvveerreenniiggiinngg  AAsssseennddeellfftt..  
Leden: 
Ieder lid van onze vereniging betaalt € 6 
contributie per verenigingsjaar (ereleden en 
leden van verdienste zijn vrijgesteld van 
contributieplicht). Een lidmaatschapskaart is 
ook gezinskaart, en is geldig voor ouders 
met kinderen tot 18 jaar. Na het 18e jaar 
moet je zelfstandig lid worden. Wanneer 
iemand lid wordt als de ijsbaan al is geopend 
dan bedragen de kosten € 8, te weten € 6 
contributie en € 2 administratiekosten. 
Donateurs: 
Donateurs betalen € 3 per verenigingsjaar ter 
ondersteuning van de vereniging. Daarmee 
zijn zij niet gerechtigd om gratis gebruik te 
maken van de ijsbaan, wel mogen zij gratis 
aanwezig zijn bij evenementen op onze 
ijsbaan. 
Contributie- inning via automatische 
incasso en doorgeven mutaties 
De contributie wordt jaarlijks rond half 
oktober via automatische incasso geïnd. Om 
onze ledenadministratie op orde te houden 
verzoeken wij wijzigingen, denk aan 
adreswijziging, status lidmaatschap, 
wijziging automatische incasso en 
dergelijke, alleen nog via email door te 
geven aan onze penningmeester Jan Kleyn 
via Kleynjan@hotmail.com. 
Toegangsprijzen bij geopende ijsbaan: 
Niet leden betalen bij gebruik van de ijsbaan 
€ 2 per persoon per keer. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Aanmelden als lid:  
Via Jan Kleyn 075 – 6874311 of 
Kleynjan@hotmail.com.  
 
Vrijwilliger bij de ijsvereniging  
Het bestuur meent dat de kracht van de 
ijsvereniging wordt bepaald door alle 
vrijwil ligers die actief zijn voor de club. Zo 
is op dinsdagochtend gedurende bijna het 
gehele jaar onze DOP (Dinsdag Ochtend 
Ploeg) aan het werk.  
Ook bij de organisatie en uitvoering van het 
jeugdschaatsen is vaak ruimte voor extra 
hulp. Dit kan zijn op gebied van 
“voorbereiding en administratie” tot het 
trainen van onze schaatsertjes. 
Mocht u geïnteresseerd zijn om een handje 
te helpen neem dan contact met ons op of 
kom naar de ledenvergadering om het 
“ijsgevoel” te proeven. Inlichtingen bij het 
dagelijks bestuur: 
Ton Zuidervaart - voorzitter 075 – 6153695 
Piet de Jong - secretaris 075 – 6227691 
– Email: pietrov6@hotmail.com  
Jan Kleyn - penningmeester 075 – 6874311 
– Email: Kleynjan@hotmail.com  
 
Clubgebouw IJsvereniging: Dorpsstraat 420 
Assendelft, 075 – 6874974 
Bankrekeningnummer ijsvereniging: Rabo 
NL64RABO0304157244 
Website: www.ijsvereniging.nl.  
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